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GLH 
We hebben hiervoor regels vastgesteld in de raad eind 2021. Kan het college aangeven hoe het 
ervoor staat met de invulling van wonen boven winkels en in hoeverre er nog regels versoepeld 
kunnen worden om nieuwe woningen te bespoedigen? 
 
D66 
Het IKNL heeft onlangs de Kankeratlas van Nederland gepubliceerd https://kankeratlas.iknl.nl. Voor 
Haarlem springen er vier soorten kanker uit: 

• Baarmoederhalskanker (38% hogere kans dan gemiddeld) 
• Hoofd-halskanker (19% hogere kans dan gemiddeld) 
• Huidkanker (20% hogere kans dan gemiddeld) en 
• Mesothelioom (44% hogere kans dan gemiddeld) 

  
Baarmoederhalskanker, hoofd-halskanker en huidkanker zijn in veel (maar zeker niet alle) gevallen te 
voorkomen of vroegtijdig te bestrijden door relatief eenvoudige maatregelen (de HPV-prik en 
bevolkingsonderzoek bij baarmoederhalskanker, HPV-prik en stoppen met roken bij hoofd-
halskanker en insmeren met zonnebrandcrème bij huidkanker).  

1. Is het college van plan een specifieke campagne te voeren om Haarlemmers hierover te 

informeren? 

PvdD 
Er wordt de laatste tijd weer volop geschoten op ganzen in de polders van Molenwijk. 
Bewoners vinden aangeschoten (regelmatig een doodsstrijd leverende) ganzen in hun achtertuin of 
langs de openbare weg. Er zijn al ganzenkuikens gezien, het schieten gaat door. Mensen en dieren 
schrikken van de onaangekondigde knallen.  
Onze vragen: 

1. In het coalitieakkoord staat: ‘we pleiten bij de provincie voor een stop op de ganzenjacht op 

Haarlems grondgebied.’ Is dit pleiten bij de provincie al gebeurd?  

Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat was de reactie van de provincie? 

2. Een voorbeeld van diervriendelijker manier om ganzen te verjagen is een verjaagsysteem 

met een laser, zoals in de Hekslootpolder met succes wordt gebruikt¹.  

Hoe staat het college hier tegenover? 

 

 

¹: Ganzen verjagen met laser licht zonder verstoring van de weidevogels (birdcontrolgroup.com) 
 
      
Jouw Haarlem 
Deze week werd er weer volop op ganzen gejaagd in de Verenigde Polders in Schalkwijk. Sommige 
bewoners zijn het geschiet beu en dreigen zelf actie te ondernemen. In het coalitieakkoord staat dat 
het college bij de Provincie zal pleiten voor een stop op de ganzenjacht op Haarlems grondgebied. 
-Heeft het college richting de Provincie al actie ondernomen om de ganzenjacht te laten stoppen? Zo 
ja, wat was het resultaat daarvan? 
 
Trots Hlm 
Ons bereiken berichten dat de aanvraag voor pgb lang duren. In een geval zelfs al een jaar. 
Kan het college melden of zij dit herkent en wat zij kunnen betekenen om de afhandeling aanvragen 
voor een pgb sneller te laten verlopen. Wat vind het college een schappelijke tijd die er tussen een 
aanvraag en het hebben van een pgb mag zitten ? 
 

https://kankeratlas.iknl.nl/
https://www.birdcontrolgroup.com/nl/ganzen-verjagen-zonder-weidevogels-verstoren/
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PvdD 
Blijkens de antwoorden op onze vragen van vorige week lijkt het college van mening dat het 
verwarmen van het stadhuis door middel van verbranding van houtpellets geen probleem is, omdat 
de pelletkachel periodiek gekeurd en onderhouden wordt.  
Maar: ook pelletkachels stoten fijnstof uit. Daarnaast gaan er door de toegenomen vraag naar 
biomassa dagelijks vele geïmporteerde boomstammen de houtpelletfabrieken in¹. Het duurt 
decennia voordat door verbranding vrijgekomen CO2 weer is opgenomen door een ter compensatie 
geplant bos. Die tijd hebben we niet.  
1. Deelt het college onze mening dat het stoken van hout(pellets) door gemeenten, particulieren en 
bedrijven, niet alleen om gezondheidsredenen maar ook gezien de klimaatcrisis onwenselijk is?  
2. Is het college het met de Partij voor de Dieren eens dat in ieder geval een plan opgesteld zou 
moeten worden over de toekomstige vervanging van de houtpelletkachel in het stadhuis door een 
duurzamere en gezondere verwarmingsmethode? Zo nee, waarom niet? 
¹: Bos als brandstof (2017) - Zembla - BNNVARA 
 
Jouw Haarlem 
Meerdere keren zegde de burgemeester toe om actie te ondernemen teneinde de webcam aan het 
stadhuis (terug) te laten plaatsen. Wat is de status hiervan? 
 
Trots Hlm 
De 4 daagse in Haarlem gaat na tig jaar in Haarlem niet meer door. 
Haarlem is al geen bloemenstal en geen Sportstad meer en nu verliezen we ook de 4 daagse nog. Ziet 
het college nog belang en  mogelijkheden de 4 daagse te behouden ? Zo ja welke  
 
PvdD 
Wat vindt het college van de verhoogde nieuwe boomranden op de Wagenweg, in het kader van 
klimaatadaptatie? 
 

 
 
 
Jouw Haarlem 
Meerdere keren vroeg Jouw Haarlem aandacht voor de Zonnevechter op de Grote Markt, die er al 
een tijd troosteloos bijstaat en ook als opslagplaats voor horecabenodigdheden wordt gebruikt en 
ook worden er regelmatig vernielingen aangericht. Deze week is de beplanking weer gesloopt (zie 
foto).  
-Is het college de vernielingen ook beu en is ze bereid om versneld met de toegezegde memo te 
komen over wat te doen met de Zonnevechter? 
 

https://www.bnnvara.nl/zembla/artikelen/bos-als-brandstof
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Trots Hlm 
Schrok het college ook dat de warmtepomp veel vervuilender is dan gedacht. 
Het college is voorstander van verduurzaming. Dmv isolatie en zonnepanelen en warmtepomp.  
Is dat tegen elke prijs?  
Warmtepomp veel vervuilender dan gedacht. 
Link Telegraaf 20-2-2023: 
https://www.telegraaf.nl/financieel/255179073/warmtepomp-blijkt-enorme-vervuiler-
noodmaatregel-in-de-bouw 
 

https://www.telegraaf.nl/financieel/255179073/warmtepomp-blijkt-enorme-vervuiler-noodmaatregel-in-de-bouw
https://www.telegraaf.nl/financieel/255179073/warmtepomp-blijkt-enorme-vervuiler-noodmaatregel-in-de-bouw

